

Title (en)

Shaver head, especially the razor blade unit of a wet razor.

Title (de)

Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit eines Nassrasierapparates.

Title (fr)

Tête de rasage, en particulier une unité de lames pour rasoir mécanique.

Publication

EP 0521294 A1 19930107 (DE)

Application

EP 92108766 A 19920525

Priority

DE 9108214 U 19910703

Abstract (en)

The invention relates to a shaver head arranged at the front end of a handle, especially the razor blade unit of a wet razor, in which a single or double razor blade (5) is resiliently arranged in a plastic casing (1) with a front guide strip (8). In order to produce a shaver head, especially the razor blade unit of a wet razor, with improved spring mounting of the single or double razor blades, it is proposed according to the invention to attach the single or double razor blade (5) to a blade block (4) which is mounted in the plastic casing (1) so as to be pivotable against the resistance of the spring about an axis (A) which is parallel to the guide strip (8). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen am vorderen Ende eines Handgriffs angeordneten Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit eines Naßrasierapparates, bei dem in einem, eine vordere Führungsleiste (8) aufweisenden Kunststoffgehäuse (1) eine Einfach- oder Doppelrasierklinge (5) federnd angeordnet ist. Um einen Rasierapparatekopf, insbesondere Rasierklingeneinheit eines Naßrasierapparates mit einer verbesserten Federlagerung der Einfach- oder Doppelrasierklingen zu schaffen, wird mit der Erfindung vorgeschlagen, daß die Einfach- oder Doppelrasierklinge (5) an einem Klingenblock (4) befestigt ist, der um eine zu der Führungsleiste (8) parallele Achse (A) entgegen der Federkraft verschwenkbar im Kunststoffgehäuse (1) gelagert ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B26B 21/22

IPC 8 full level

B26B 21/14 (2006.01); **B21B 21/00** (2006.01); **B21B 21/06** (2006.01); **B26B 21/22** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B26B 21/227 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] US 4461079 A 19840724 - CIAFFONE JOHN T [US], et al
- [X] EP 0416233 A1 19910313 - WILKINSON SWORD GMBH [DE]
- [X] EP 0312663 A1 19890426 - WARNER LAMBERT CO [US]
- [A] CH 647450 A5 19850131 - WILKINSON SWORD LTD

Cited by

EP1985418A4; EP1990143A4; WO2014139655A3; WO9610472A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

US 5251376 A 19931012; AT E144933 T1 19961115; BR 9202600 A 19930316; DE 59207475 D1 19961212; DE 9108214 U1 19921029; EP 0521294 A1 19930107; EP 0521294 B1 19961106; ES 2093737 T3 19970101; GR 3021571 T3 19970228; JP 3326623 B2 20020924; JP H05184739 A 19930727; RU 2085312 C1 19970727

DOCDB simple family (application)

US 90540592 A 19920625; AT 92108766 T 19920525; BR 9202600 A 19920703; DE 59207475 T 19920525; DE 9108214 U 19910703; EP 92108766 A 19920525; ES 92108766 T 19920525; GR 960402930 T 19961107; JP 20692892 A 19920625; SU 5052095 A 19920702